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;8*ও.;1/*3/804 :ब*3/* 
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;seঔivljenjsko učenje pomeni,  
da se učimo  
kako samostojno in neodvisno ঔiveti.

;seঔivljenjsko učenje  

 

)oঔivljajski programi
Programi za krepitev veॷčin in spretnosti
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v meseHu Kebruarju ����. 
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 od ��. junija do �. julija ����. 
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 od ��. julija do ��. julija ���� 
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v 0opru
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 od ��. septembra do ��. septembra ����. 
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;sak udeleঔeneH ima svojega spremljevalHa. 
?a spremljevalHe poskrbi druॷtvo. 
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3ekatere sobe so primerne tudi za osebe,  
ki uporabljajo invalidski voziček.  
 
... 

 v 9ermaM 9uMelj
 od �. junija do �. junija ���� 

 

 
3ekatere sobe so primerne tudi za osebe,  
ki uporabljajo invalidski voziček.  
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.... 

 v ?rečaM
 od ��. avgusta do ��. avgusta ����. 

  

  

 
;ile ?reče niso primerne za osebe, 
ki uporabljajo invalidski voziček. 

.;. 

 v 1aॷkem
 od ��. julija do ��. julija ���� 
 od ��. avgusta do ��. avgusta ����

  

 
-otel in sobe v Motelu 
so primerne za osebe,  
ki uporabljajo invalidski voziček.  
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;. 

 'iotermaM 2ala 3edelja
 od ��. julija do ��. julija ����. 

 

3ekatere sobe so primerne tudi za osebe,  
ki uporabljajo invalidski voziček.  

)4ও.;1/&/80. P74,7&2 *30* 
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 v 3ovigradu na -rvaॷkem
 od �. julija do ��. julija ����,
 od ��. julija do ��. julija ����.
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-ostel Pinesta ni primeren za osebe, ki 
uporabljajo invalidski voziček. 
 
... 

 
 v 0amniku

 od ��. junija do �. julija ���� 

Prednost pri vključitvi boste imeli tisti, 
ki ste ves čas na invalidskem vozičku in  
zato potrebujete pomoč druge osebe. 
 
Prostori so primerni za osebe, 
ki uporabljajo invalidski voziček. 
 
.... 
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Prednost pri vključitvi boste imeli tisti, 
ki ste ves čas na invalidskem vozičku in  
zato potrebujete pomoč druge osebe. 
 
Prostori so primerni za osebe, 
ki uporabljajo invalidski voziček. 
 
.... 

 
 v .zoli

 od �. junija do �. junija ���� 
 od �. junija do ��. junija ���� 
 od �. septembra do �. septembra ���� 
 od �. septembra do ��. septembra ���� 

ϯϱ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

Prednost pri vključitvi boste imeli tisti, 
ki ste ves čas na invalidskem vozičku in  
zato potrebujete pomoč druge osebe. 

Prostori so primerni za osebe, 
ki uporabljajo invalidski voziček. 

  



ϯϲ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

)4ও.;1/&/80. P74,7&2 ?& 89&7*/ॶ* 
3a programe ?& 89&7*/ॶ* 
se laMko prijavim 
če sem star več kot �� let. 

 
)4ও.;1/&/80. P74,7&2 ?& 89&7*/ॶ* 

 &09.;34 ও.;1/*3/* 
 

.. 

v 'iotermaM 2ala 3edelja
 od ��. avgusta do �. septembra ����. 



ϯϲ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

)4ও.;1/&/80. P74,7&2 ?& 89&7*/ॶ* 
3a programe ?& 89&7*/ॶ* 
se laMko prijavim 
če sem star več kot �� let. 

 
)4ও.;1/&/80. P74,7&2 ?& 89&7*/ॶ* 

 &09.;34 ও.;1/*3/* 
 

.. 

v 'iotermaM 2ala 3edelja
 od ��. avgusta do �. septembra ����. 

ϯϳ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

... 

&ktivno ঔivljenje 
v zdraviliॷču 7adenHi

 od ��. junija do ��. junija ����. 

.... 

na PoMorju
 od ��. junija do ��. junija ����. 

 

 
 

 

 



ϯϴ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

)4ও.;1/&/80. P74,7&2 ?& 89&7*/ॶ* 
 8P4?3&;&3/* 4041/& 

.. 

1endava 
 od ��. julija do ��. julija ����. 

... 

v .zoli
 od �. maja do �. maja ����. 



ϯϴ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

)4ও.;1/&/80. P74,7&2 ?& 89&7*/ॶ* 
 8P4?3&;&3/* 4041/& 

.. 

1endava 
 od ��. julija do ��. julija ����. 

... 

v .zoli
 od �. maja do �. maja ����. 

ϯϵ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

.... 

3ovigradu
od ��. avgusta do ��. avgusta ����. 

 
 

  



ϰ0 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

)4ও.;1/&/80. P74,7&2. ?& 89&7*/ॶ* *30* 
 
)oঔivljajski programi za starejॷe enke so programi  
namenjeni udeleঔenHem, 
ki smo stari �� let in več  
in potrebujemo veliko pomoči. 

;sak udeleঔeneH ima svojega spremljevalHa. 
?a spremljevalHe poskrbi druॷtvo. 
 
)4ও.;1/&/80. P74,7&2 ?& 89&7*/ॶ* *30*  

4-7&3/&3/* ?)7&;/&

.. 

 'iotermaM 2ala 3edelja
 od ��. avgusta do ��. avgusta ����.

 
3ekatere sobe so primerne tudi za osebe,  



ϰ0 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

)4ও.;1/&/80. P74,7&2. ?& 89&7*/ॶ* *30* 
 
)oঔivljajski programi za starejॷe enke so programi  
namenjeni udeleঔenHem, 
ki smo stari �� let in več  
in potrebujemo veliko pomoči. 

;sak udeleঔeneH ima svojega spremljevalHa. 
?a spremljevalHe poskrbi druॷtvo. 
 
)4ও.;1/&/80. P74,7&2 ?& 89&7*/ॶ* *30*  

4-7&3/&3/* ?)7&;/&

.. 

 'iotermaM 2ala 3edelja
 od ��. avgusta do ��. avgusta ����.

 
3ekatere sobe so primerne tudi za osebe,  

ϰϭ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

ki uporabljajo invalidski voziček.  
 
... 

v zdraviliॷču 7adenHi
 od ��. maja do �. junija ���� 

3ekatere sobe so primerne tudi za osebe,  
ki uporabljajo invalidski voziček.  

.... 

 v &nkaranu
 od ��. septembra do ��. septembra ���� 

 

 
3ekatere sobe so primerne tudi za osebe,  
ki uporabljajo invalidski voziček.  



ϰ2 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

.;. 

 v .zoli 
 od ��. junija do ��. junija ���� 

 
Prednost pri vključitvi boste imeli tisti, 
ki ste ves čas na invalidskem vozičku in  
zato potrebujete pomoč druge osebe. 

Prostori so primerni za osebe, 
ki uporabljajo invalidski voziček. 



ϰ2 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

.;. 

 v .zoli 
 od ��. junija do ��. junija ���� 

 
Prednost pri vključitvi boste imeli tisti, 
ki ste ves čas na invalidskem vozičku in  
zato potrebujete pomoč druge osebe. 

Prostori so primerni za osebe, 
ki uporabljajo invalidski voziček. 

ϰϯ 
Zveza Sožitje – Wƌogƌaŵi Vseživljenjskega učenja 202ϱ 

TEŽJE RAZUMLJIVA BESEDE 

VSEŽIVLJENJSKO UČENJE = kratica VŽU: učenje za celo življenje – učim se stvari, ki jih 
delam  vsak dan. 
Na primer: vsak dan se umijem, oblečem, pripravim obrok hrane, se pogovarjam in še 
veliko drugih stvari. 
 
SAMOSTOJNOST: da sem sposoben skrbeti sam zase 
 
SAMOZAVEST: verjamem vase, da imam znanje in moč 
 
OSEBE S TEŽJIMI IN TEŽKIMI MOTNJAMI V DUŠEVNEM RAZVOJU: osebe, ki ne moremo 
skrbeti zase in potrebujemo nekoga ves čas ob sebi. Zato imamo na programu vsak 
svojega spremljevalca - ENKE. 
 
OSEBE Z ZMERNIMI MOTNJAMI V DUŠEVNEM RAZVOJU: osebe, ki lahko malo skrbimo 
zase. Pomoč potrebujemo samo pri nekaterih opravilih. Zato imamo na programu lahko 
tri osebe enega spremljevalca – TROJKE. 
 
SPREMLJEVALEC: oseba, ki te spremlja na programu in pomaga pri vseh opravilih, 
ki jih ne zmoreš sam. 
 
KOMISIJA NA ZVEZI SOŽITJE: skupina ljudi, ki odloča o tem koliko oseb se bo udeležilo  
programa. 
 
HOSTEL: hiša, kjer so prenočišča. Največkrat je v eni sobi več postelj. 
 
VEŠČINA: kar zelo dobro delam in znam  
na primer: brati, pisati, risati, plavati 
 
SPORAZUMEVAMO:  med sabo se lahko pogovarjamo na različne načine:  
Na primer: z besedami, z rokami, samo z glasovi, s pisanjem. 
 
KONTRACEPCIJA: kako se pri spolnem odnosu zaščititi, da ženska ne zanosi 
 
DEPANDANSA: je hiša, ki se nahaja ob hotelu 
 
 
 
 



AVTORSKE PRAVICE ZAVAROVANE.

FOTOGRAFIJE: posnetki sodelavcev programov Zveze Sožitje in promocijsko gradivo izbranih lokacij.

PROGRAM SOFINANCIRA: 




